

萬泰認證 环境管理体系认证证书

嵊州市东方电机有限公司

地址：浙江省绍兴市嵊州市经济开发区浦南一路168号

统一社会信用代码：9133068373601742X2

建立的管理体系，按照以下标准评审合格，特发此证。

GB/T24001-2016 / ISO14001:2015 环境管理体系 要求及使用指南

认证范围

YYs、YYK、YYW、YDK系列塑封单相异步电动机（10-85W）和YYs、YDK系列电容运转异步电动机（6-180W）以及YYs系列罩极异步电动机（0.4-4W）和YYs系列塑封单相异步电动机（铝线绕组）（5-150W）和YDK系列电容运转异步电动机（铝线绕组）（10-180W）的设计、开发和制造所涉及的环境管理

证书号：15/26E50434R20

生效日期：2026年02月18日

有效期至：2029年02月17日

本证书信息可在全国认证认可信息公共服务平台（<http://cx.cnca.cn>）或万泰认证网站（www.wit-int.com）查询。



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C015-M

第一次监审

第二次监审

第三次监审

汪晓军

总经理

初次认证后的第一次监督审核应在认证证书签发日起12个月内进行。此后，监督审核应至少每个日历年（应进行再认证的年份除外）进行一次，且两次监督审核的时间间隔不得超过15个月。
获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效，每次监督审核合格后，WIT将在本证书上加贴合格标签。凡认证范围涉及行政许可或国家强制认证要求的，本证书随相关行政许可或国家强制认证证书失效而失效。

杭州万泰认证有限公司

浙江省杭州市滨江区江虹路1750号信雅达国际创意中心1幢1301、1308、1401、1405、1405-1408室



萬泰認證

环境管理体系认证证书

嵊州市东方电机有限公司

地址：浙江省绍兴市嵊州市经济开发区浦南一路168号

统一社会信用代码：9133068373601742X2

建立的管理体系，按照以下标准评审合格，特发此证。

GB/T24001-2016 / ISO14001:2015 环境管理体系 要求及使用指南

认证范围

YYs、YYK、YYW、YDK系列塑封单相异步电动机（10-85W）和YYs、YDK系列电容运转异步电动机（6-180W）以及YYs系列罩极异步电动机（0.4-4W）和YYs系列塑封单相异步电动机（铝线绕组）（5-150W）和YDK系列电容运转异步电动机（铝线绕组）（10-180W）的设计、开发和制造所涉及的环境管理

证书号：15/26E50434R20

生效日期：2026年02月18日

有效期至：2029年02月17日

本证书信息可在全国认证认可信息公共服务平台（<http://cx.cnca.cn>）或万泰认证网站（www.wit-int.com）查询。



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C015-M

第一次监审

第二次监审

第三次监审

汪晓军

总经理

初次认证后的第一次监督审核应在认证证书签发日起12个月内进行。此后，监督审核应至少每个日历年（应进行再认证的年份除外）进行一次，且两次监督审核的时间间隔不得超过15个月。
获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效，每次监督审核合格后，WIT将在本证书上加贴合格标签。凡认证范围涉及行政许可或国家强制认证要求的，本证书随相关行政许可或国家强制认证证书失效而失效。

杭州万泰认证有限公司

浙江省杭州市滨江区江虹路4750号信雅达国际创意中心1幢1301、1308、1101、1102、1103、1108室





萬泰認證

Environmental Management System Certificate

This is to certify that the Management System established by

SHENGZHOU CITY DONGFANG MOTOR CO.,LTD

ADDRESS: NO.168,PU NAN FIRST ROAD,ECONOMIC DEVELOPMENT ZONE,SHENGZHOU CITY,SHAOXING CITY,ZHEJIANG PROVINCE,CHINA

Unified Social Credit Code: 9133068373601742X2

has been assessed to comply with the requirements of the standard

GB/T24001-2016 / ISO14001:2015 Environmental management systems—Requirements with guidance for use

Scope of certification:

ENVIRONMENTAL MANAGEMENT RELATED TO DESIGN ,DEVELOPMENT, MANUFACTURE OF YYS,YYK,YYW,YDK SERIES SINGLE-PHASE ASYNCHRONOUS MOTOR (10~85W),YYS、YDK SERIES CAPACITOR RUN ASYNCHRONOUS MOTOR (6-180W), YYS SERIES SHADED POLE ASYNCHRONOUS MOTORS(0.4-4W),YYS SERIES SINGLE-PHASE ASYNCHRONOUS MOTOR(AL) (5-150W),YDK SERIES CAPACITOR RUN ASYNCHRONOUS MOTOR(6-180W)

Certificate No. 15/26E50434R20

Effective Date:Feb,18,2026

Valid Until:Feb,17,2029

The information on this certificate can be verified on the website of the National Certification and Accreditation Information Public Service Platform (<http://cx.cnca.cn>) or on the WIT Assessment website (www.wit-int.com).



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C015-M

First Surveillance	Second Surveillance	Third Surveillance
-----------------------	------------------------	-----------------------

Wang Xiaodong

General Manager,Wang Xiaodong

The first surveillance after the initial certification shall be conducted within 12 months from the date of issuance of the certificate. Thereafter, the surveillance audit shall be conducted at least once every calendar year (except the year of recertification), and the interval between the two surveillance audits shall not exceed 15 months.

The certification organization must conduct surveillance audit regularly and the registration certificate continues effective after the eligible surveillance audit. The compliance label will be attached to the registration certificate after the eligible surveillance audit.

Where the scope of certification involves administrative licensing or national compulsory certification requirements, this certificate will become invalid with the invalidation of the relevant administrative license or national compulsory certification certificate.

Hangzhou WIT Assessment Co., Ltd.

Room 1301-1308, 1401-1402, 1405-1408, Building 1, International Sunward, No. 1780, Jianghong Avenue, Binjiang District, Hangzhou, P.R.China. 31005



萬泰認證

Environmental Management System
Certificate

This is to certify that the Management System established by

SHENGZHOU CITY DONGFANG MOTOR CO.,LTD

ADDRESS: NO.168,PU NAN FIRST ROAD,ECONOMIC DEVELOPMENT ZONE,SHENGZHOU CITY,SHAOXING CITY,ZHEJIANG PROVINCE,CHINA

Unified Social Credit Code: 9133068373601742X2

has been assessed to comply with the requirements of the standard
GB/T24001-2016 / ISO14001:2015 Environmental management systems—Requirements with guidance for use

Scope of certification:

ENVIRONMENTAL MANAGEMENT RELATED TO DESIGN ,DEVELOPMENT, MANUFACTURE OF YYS, YYK, YYW, YDK SERIES SINGLE-PHASE ASYNCHRONOUS MOTOR (10~85W), YYS, YDK SERIES CAPACITOR RUN ASYNCHRONOUS MOTOR (6-180W), YYS SERIES SHADED POLE ASYNCHRONOUS MOTORS(0.4-4W), YYS SERIES SINGLE-PHASE ASYNCHRONOUS MOTOR(AL) (5-150W), YDK SERIES CAPACITOR RUN ASYNCHRONOUS MOTOR(6-180W)

Certificate No. 15/26E50434R20

Effective Date: Feb, 18, 2026

Valid Until: Feb, 17, 2029

The information on this certificate can be verified on the website of the National Certification and Accreditation Information Public Service Platform (<http://cx.cnca.cn>) or on the WIT Assessment website (www.wit-int.com).



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C015-M

First Surveillance	Second Surveillance	Third Surveillance
-----------------------	------------------------	-----------------------



General Manager, Wang Xiaodong

The first surveillance after the initial certification shall be conducted within 12 months from the date of issuance of the certificate. Thereafter, the surveillance audit shall be conducted at least once every calendar year (except the year of recertification), and the interval between the two surveillance audits shall not exceed 15 months.

The certification organization must conduct surveillance audit regularly and the registration certificate continues effective after the eligible surveillance audit. The compliance label will be attached to the registration certificate after the eligible surveillance audit.

Where the scope of certification involves administrative licensing or national compulsory certification requirements, this certificate will become invalid with the invalidation of the relevant administrative license or national compulsory certification certificate.

Hangzhou WIT Assessment Co., Ltd.

Room 1301-1308, 1401-1402, 1405-1408, Building 1, International Surveid, No. 1750, Jiangnan Avenue, Binjiang District, Hangzhou P.R.China, 310051

